

# 2017 愛「飾」動物日報名表格

## Aniform Day 2017 Enrolment Form

本機構樂意 **Yes, we would like to join.**

### 第一部份 贊助 / 捐款 Part I Sponsorship / Donation

- A. 主要贊助 Principal Sponsor  \$100,000
- B. 金贊助 Gold Sponsor  \$50,000
- C. 銀贊助 Silver Sponsor  \$30,000
- D. 銅贊助 Bronze Sponsor  \$10,000
- E. 一般贊助 General Sponsor  \$3,000
- F. 其他捐助  未能參加，但願意捐助港幣 \_\_\_\_\_ 元，幫助被遺棄的動物及支援動物福利工作。

Our organization will not participate this event, but would like to make a donation HK\$\_\_\_\_\_ to aid abandoned animals and support animal welfare work.

### 第二部份 宣傳品 Part II Promotional materials

- 參加 2017 年 10 月 13 日 (星期五) 舉行之「愛飾動物日」，請提供以下物品作宣傳：  
Please enrol us for Aniform Day 2017 to be held on 13<sup>th</sup> October, 2017 (Friday), please provide us the following materials for our internal promotion use:
  - 海報 \_\_\_\_\_ 張 \_\_\_\_\_ pcs of poster(s)
  - 海報電子版本 PDF format soft copy poster
  - 紀念品 \_\_\_\_\_ 件, 註: 總捐款金額(包括公司及員工捐款金額)需達到 HK\$3,000 或以上  
Souvenir gift(s): \_\_\_\_\_ pcs for committing a total donation amount HK\$3,000 or above (staff & company donation)

\*估計參加人數 Estimated No. of Participants: \_\_\_\_\_

「愛『飾』動物日」紀念品將按估計參加人數派發。 Aniform souvenir gifts will be distributed according to the estimated no. of participants.

愛護動物協會會以電郵通知 貴機構有關領取/ 送遞 2017 年「愛『飾』動物日」宣傳物品之安排。  
SPCA will inform the organization by email for the collection/ delivery of the Aniform Day 2017 promotional materials.

# 2017 愛「飾」動物日報名表格

## Aniform Day 2017 Enrolment Form

### 第三部份 領取宣傳物品方法 Part III Delivery Preferences

- 機構派人領取 (多謝幫助本會節省行政開支)

Our organization will collect the promotional materials from SPCA office. (Thank you for helping SPCA to save administration cost.)

地址: 香港灣仔運盛街 5 號愛護動物協會 4 樓籌款部

Address: SPCA Fundraising Department, 4/F, 5 Wan Shing Street, Wan Chai, HK

- 請將宣傳物品送到本機構 Please deliver the promotional materials to our organization.

如送遞地址與上述不同, 請填寫 Please provide delivery address if different from the above:

\_\_\_\_\_

### 機構資料 Organization Information

名稱 Name : (中文 Chinese ) \_\_\_\_\_

(英文 English) \_\_\_\_\_

地址 Address : \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

聯絡人 Contact Person : \_\_\_\_\_

電話 Telephone : \_\_\_\_\_ 電郵 Email : \_\_\_\_\_

簽署 Signature \_\_\_\_\_ 日期 Date \_\_\_\_\_

請將填妥之表格電郵或傳真至愛護動物協會灣仔辦事處。

Please return the completed form by email or fax to SPCA Wan Chai office.

電話 Tel : 22325543 / 2232 5576 / 2232 5595

傳真 Fax : 3019 7445 電郵 Email: aniformday@spca.org.hk

地址 Address : 香港灣仔運盛街 5 號 4 樓籌款部  
Fundraising Department, 4/F, 5 Wan Shing Street, Wanchai, Hong Kong